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Abstract (en)
[origin: US2021213500A1] A storage device for two rolls in a roll stand is a component part of the roll stand or can be positioned relative to the
roll stand in such a way that the rolls can be transferred from the roll stand into the storage device or vice versa. At least one measuring system
is provided, by means of which the temperatures and/or the diameters of the rolls can be detected individually and independently of one another,
at least at predefined detection positions, as viewed in the direction of the roll axes. After transmission to an automation unit that controls the roll
stand, the unit can adapt a roll model, by means of which it repeatedly determines the temperatures and/or the diameters of the rolls, at predefined
determination positions, in the direction of the roll axes, using operating data of the roll stand for the rolls of the same type.

Abstract (de)
Eine Lagereinrichtung (6) für zwei gleichartige Walzen (3) eines Walzgerüsts (2) ist Bestandteil des Walzgerüsts (2) oder relativ zum Walzgerüst (2)
derart positionierbar, dass die Walzen (3) vom Walzgerüst (2) in die Lagereinrichtung (6) oder umgekehrt überführbar sind. Sie weist mindestens ein
Messsystem (7) auf, mittels dessen die Temperaturen und/oder die Durchmesser der Walzen (3) in Richtung der Walzenachsen gesehen zumindest
an vordefinierten Erfassungspositionen einzeln und unabhängig voneinander erfassbar sind. Nach einer Übermittlung an eine das Walzgerüst (2)
steuernde Automatisierungseinheit kann diese ein Walzenmodell, mittels dessen sie anhand von Betriebsdaten des Walzgerüsts (2) für die beiden
gleichartigen Walzen (3) in Richtung der Walzenachsen gesehen zumindest an vordefinierten Ermittlungspositionen immer wieder die Temperaturen
und/oder die Durchmesserder Walzen (3) ermittelt, adaptieren.
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